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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 22.jūnijā                                                                                                            Nr. 12 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:36 
Sēde atklāta plkst. 09:38 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guntra 
Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Guna 
Zenčenko, Deputāts Guntis Rasims, 

 deputāti: Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka, Deputāts Aivars Buharins, 
Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts 
Anita Ludborža, Deputāts Staņislavs Šķesters. 

Nepiedalās: 
 Deputāts Guna Zenčenko – personīgi iemesli. 

 
Darba kārtībā: 
 
1. Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 

komisijas sastāvā. 

2. Par energopārvaldības sistēmas izstrādi, ieviešanu un uzturēšanu atbilstoši ISO 
50001:2018 standarta prasībām. 

3. Par Mežezera zivju tīklu limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2023.gadam. 

4. Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7850 007 0294 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un starpgabala statusa 
noteikšanu Dricānu pagastā. 

5. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7848 003 0565 
Dekšāres pagastā. 

6. Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7850 007 0316 
Dricānu pagastā. 

7. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7856 001 0369 sadali 
Griškānu pagastā. 
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8. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7894 002 0103 sadali 
un robežu precizēšanu Stružānu pagastā. 

9. Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7850 005 **** par labu J.J. piederošajam īpašumam ar kadastra Nr. 7850 
005 **** Dricānu pagastā. 

10. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Dekšāres 
pagastā, Rēzeknes novadā. 

11. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Lūznavas 
pagastā. 

12. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 15.septembra lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 
reģistrētām lietošanā esošajām zemes vienībām Kaunatas pagastā”. 

13. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 17.februāra lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu LZIR ar nosacījumu iekļautajām NĪVK IS reģistrētām 
lietošanā esošajām zemes vienībām, par kurām līdz 2010.gada 31.augustam nav iesniegts 
iesniegums lēmuma pieņemšanai par zemes piešķiršanu īpašumā par samaksu Dricānu 
pagastā”. 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Foto un video tehnika Nautrēnu apvienībai” 
ietvaros. 

15. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Vērēmu pagasta amatiermākslas 
kolektīviem" ietvaros. 

16. Par Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu. 

17. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Lendžu pagasta amatiermākslas 
kolektīviem" ietvaros. 

18. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Nautrēnu pagasta amatiermākslas 
kolektīviem" ietvaros. 

19. Informatīvais ziņojums par pirmsprojekta izstrādes posmu dalībai Taisnīgas 
pārkārtošanas fonda atbalsta programmā 6.1.1.3. Atbalsts uzņēmējdarbībai 
nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu 
ekonomiku. 

 
1.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo aktu apstrīdēšanas 
komisijas sastāvā 

Ziņo Ilona Turka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada pašvaldības Administratīvo 
aktu apstrīdēšanas komisijas sastāvā". 

2.§ 
Par energopārvaldības sistēmas izstrādi, ieviešanu un uzturēšanu atbilstoši ISO 

50001:2018 standarta prasībām 
Ziņo Edmunds 
Džiguns: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par energopārvaldības sistēmas izstrādi, ieviešanu un uzturēšanu 
atbilstoši ISO 50001:2018 standarta prasībām. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai līdz 31.augustam paspēs? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kas tā par sistēmu, kas tiek ieviesta? Ko tā dos sabiedrībai? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Sistēma ir pasākumu kopums. Ir izdota Eiropas Savienības regula par 
klimata neitralitāti un CO2 izmešu samazināšanu līdz 20230.gadam. Ir 
apstiprināts Valsts nacionālais plāns. Šī plāna ietvaros jau 2016.gadā 
tika izdots likums "Energoefektivitātes ieviešanas likums", kur ir 
atrunāti punkti, kas ir jāsasniedz līdz 2030.gadam. Sistēma paredz, ka 
tiek fundamentāli uzskaitīta visa patērētā enerģija pašvaldības ēkās 
(turpina sniegt detalizētu informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Cik daudz projektu caur šo sistēmu varēs ieviest? Vai tas ir saistīts ar 
Eiropas Savienības strukturāliem fondiem, jo aktivitātes ir apjomīgas? 
Un arī darbiniekiem būs liela slodze, lai šo visu paveiktu. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Pirmajā procesā ir jāsāk uzskaitīt. Pagaidām nekas nav uzskaitīts, jo 
nav vienotas uzskaites. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Uzskaite ir. Rēķini tiek saņemti. 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Jā, bet cik Rēzeknes novads ģenerē CO2 izmešu? Šādas uzskaites nav. 
Sistēmas pamatā ir vienoties par uzskaitīšanas formātu un uzskaitīt. Ir 
jāizstrādā iekšējā kārtība, kas ko uzskaitīs. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ir noteikts, ka vietnieki būs atbildīgi par ēku regulāru tehniskā stāvokļa 
novērtēšanu, par ēku regulāru tehniskā stāvokļa novērtējumu, par ēku 
un tur izmantojamo iekārtu efektīvu pārvaldīšanu. Vai ar šīm lietām 
nodarbosies apvienībās esošie elektriķi? 

Izsaka viedokli 
Edmunds Džiguns: 

Te iet runa par darba grupu, kas pieņems konceptuālos lēmumus. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ir jāturpina iesāktais darbs. Vispirms ir svarīgi zināt, kas novadā 
notiek. 

Izsaka viedokli 
Gunārs Smeilis: 

Kurss jau var mainīties. Uzstādījums bija līdz 2030.gadam no 
iekšdedzes dzinējiem pāriet uz elektromobiļiem. Bet tagad tas vairs 
nav aktuāli. Tāpat no malkas krāsnīm gribēja pāriet uz citu kurināmo. 

Edmunds Džiguns: (sniedz atbildi) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
energopārvaldības sistēmas izstrādi, ieviešanu un uzturēšanu 
atbilstoši ISO 50001:2018 standarta prasībām". 

 
3.§ 

Par Mežezera zivju tīklu limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa zvejai 2023.gadam 
Ziņo Ruta Sidorova: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Mežezera zivju tīklu limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2023.gadam. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Mežezera zivju tīklu limitu sadali rūpnieciskajai pašpatēriņa 
zvejai 2023.gadam". 

 
4.§ 

Par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 
7850 007 0294 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un starpgabala statusa 

noteikšanu Dricānu pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 12.jūnija iesniegumu 

, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7850 007 0294 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda un starpgabala statusa noteikšanu Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantotās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7850 007 0294 reģistrēšanu 
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zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un starpgabala statusa 
noteikšanu Dricānu pagastā". 

 
5.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7848 003 
0565 Dekšāres pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2023.gada 7.jūnija iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7848 003 0565 Dekšāres pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7848 003 0565 Dekšāres pagastā". 

 
6.§ 

Par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 7850 007 
0316 Dricānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 12.jūnija 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai 
ar kadastra apzīmējumu 7850 007 0316 Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
starpgabala statusa noteikšanu zemes vienībai ar kadastra 
apzīmējumu 7850 007 0316 Dricānu pagastā". 

 
7.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7856 001 0369 
sadali Griškānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 12.jūnija 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
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kārtējā domes sēdē par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7856 001 0369 sadali Griškānu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kas veiks apmaksu par šo sadali? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Apmaksa tiks veikta no pašvaldības fonda, jo šis zemes gabals 4,23 ha 
platībā ir reģistrēts zemesgrāmatā. Visa zemes platība netiek 
izmantota. Lai nepieciešamo daļu zemes varētu tālāk nodot 
atsavināšanai SIA "Rēzeknes ūdens" un pārējo nodot publiskai 
atsavināšanai. Zaudējumi noteikti nebūs. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai nebūs tā, ka atsavinās par lētāku summu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, tā nebūs. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas ir zemes gabals, kur bija strīdi par ūdensvada pieslēgumu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, tas ir cits zemes gabals. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7856 001 0369 sadali Griškānu pagastā". 

 
8.§ 

Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7894 002 0103 
sadali un robežu precizēšanu Stružānu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 9.jūnija iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7894 002 0103 sadali un robežu precizēšanu Stružānu 
pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
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apzīmējumu 7894 002 0103 sadali un robežu precizēšanu 
Stružānu pagastā". 

 
9.§ 

Par ceļa servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7850 005 **** par labu J.J. piederošajam īpašumam ar kadastra Nr. 7850 

005 **** Dricānu pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot J.J. 2023.gada 7.jūnija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par ceļa servitūta 
nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes vienībā ar kadastra 
apzīmējumu 7850 005 **** par labu J.J. piederošajam īpašumam ar 
kadastra Nr. 7850 005 **** Dricānu pagastā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Servitūta uzturēšanu uzņemsies īpašnieks? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Uzņemsies persona, kura lieto šo ceļa servitūtu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Iznāk, ka pa pašvaldības īpašumu tiek nodrošināta servitūte uz 
piekļūšanu konkrētai personai? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Un persona uzņemas kopt šo ceļa daļu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā, gan renovēt, gan kopt, jo šis zemes gabals jau ir reģistrēts 
zemesgrāmatā. Un tas iet no pašvaldības ceļa. Grafiskajā pielikumā tas 
ir iezīmēts. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ceļš iet pa vidu šim zemes gabalam, kas pieder pašvaldībai. Vai nebūtu 
racionāli palaist to pa malu? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, jo tur ir mežs. Turklāt tur jau ir bijis braucamais ceļš. Šis zemes 
gabals arī tiks nodots izsolē, bet tas būs apgrūtināts ar šo servitūtu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet tur parādās vēl viena cita servitūte, no blakus zemes īpašuma. 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Jā, bet privātpersona neslēdz ar viņu šo servitūta līgumu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tad, kas šo zemes gabalu pirks, ja tur būs citas personas servitūte? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Tas ir iespējams. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja gribēs atsavināt? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Būs atsavināts un zemes grāmatā būs ieraksts, ka apgrūtināts ar 
servitūta tiesību. 

Deputāti: Diskutē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par ceļa 
servitūta nodibināšanu pašvaldībai piekritīgajā zemes 
vienībā ar kadastra apzīmējumu 7850 005 **** par labu J.J. 
piederošajam īpašumam ar kadastra Nr. 7850 005 **** 
Dricānu pagastā". 

 
10.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Dekšāres 
pagastā, Rēzeknes novadā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”TopoHaus” sertificēta zemes ierīkotāja Didža Ozoliņa 
2023.gada 13.jūnijā iesniegto zemes ierīcības projektu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, 
Dekšāres pagasts, Rēzeknes novads. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Dekšāres pagastā, Rēzeknes novadā". 

 
11.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)”, Lūznavas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”AMETRS” sertificētas zemes ierīkotājas Līgas 
Romančukas 2023.gada 14.jūnijā iesniegto zemes ierīcības projektu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Lūznavas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tad tas ir jauns zemes ierīcības projekts? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Bija viens īpašnieks, bet tagad tas ir kopīpašums. Ne robežas, ne 
platības nemainās, bet mainās īpašnieku skaits. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 



9 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)”, Lūznavas pagastā". 

 
12.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 15.septembra lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā 

reģistrētām lietošanā esošajām zemes vienībām Kaunatas pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 
15.septembra lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu 
Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas sistēmā reģistrētām 
lietošanā esošajām zemes vienībām Kaunatas pagastā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 
15.septembra lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību 
izbeigšanu Nekustamā īpašuma valsts kadastra informācijas 
sistēmā reģistrētām lietošanā esošajām zemes vienībām 
Kaunatas pagastā”". 

 
13.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 17.februāra lēmumā “Par zemes 
lietošanas tiesību izbeigšanu LZIR ar nosacījumu iekļautajām NĪVK IS reģistrētām 

lietošanā esošajām zemes vienībām, par kurām līdz 2010.gada 31.augustam nav iesniegts 
iesniegums lēmuma pieņemšanai par zemes piešķiršanu īpašumā par samaksu Dricānu 

pagastā” 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 17.februāra 
lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu LZIR ar nosacījumu 
iekļautajām NĪVK IS reģistrētām lietošanā esošajām zemes vienībām, 
par kurām līdz 2010.gada 31.augustam nav iesniegts iesniegums 
lēmuma pieņemšanai par zemes piešķiršanu īpašumā par samaksu 
Dricānu pagastā”. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 
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"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2011.gada 17.februāra 
lēmumā “Par zemes lietošanas tiesību izbeigšanu LZIR ar 
nosacījumu iekļautajām NĪVK IS reģistrētām lietošanā 
esošajām zemes vienībām, par kurām līdz 2010.gada 
31.augustam nav iesniegts iesniegums lēmuma pieņemšanai 
par zemes piešķiršanu īpašumā par samaksu Dricānu 
pagastā”". 

 
14.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Foto un video tehnika Nautrēnu apvienībai” 
ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 14.jūnija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Foto un 
video tehnika Nautrēnu apvienībai” ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai 400 euro būs no Nautrēnu apvienības pārvaldes budžeta 
līdzekļiem? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ir speciālists, kas varēs darboties ar foto un video tehniku? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Ir pieņemts mākslinieks noformētājs. Ja jau viņš lūdz, tad zina, kā 
darboties. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai minētās summas pietiks visas nosauktās tehnikas iegādei? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Lielu fotoaparātu mums nevajag. Ir jābūt labam speciālistam, lai 
strādātu ar tādu tehniku. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ja pērk, tad uzreiz ir jāpērk laba tehnika. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Kas vēl varēs šo tehniku izmantot? Un pie kā šī tehnika atradīsies? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Glabāšanā būs pie mākslinieka, bet nepieciešamības gadījumā varēs 
izmantot arī kultūras darbinieki. 

Izsaka viedokli Guntra 
Kuzmina-Jukna: 

Galvenais, lai tehnika nesāk ceļot. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

To nodrošinās atbildīgā persona. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāds ir projekta ilgums? Pieci gadi? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Uzraudzības periods ir pieci gadi. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta “Foto un video tehnika 
Nautrēnu apvienībai” ietvaros". 

 
15.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Vērēmu pagasta 
amatiermākslas kolektīviem" ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 14.jūnija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas 
tērpi Vērēmu pagasta amatiermākslas kolektīviem" ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Lūgums nosaukt summas. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Kopējā summa ir 9 232 euro, 30 centi. Nepieciešamai līdzfinansējums 
ir 10%. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šie 10% būs no Nautrēnu apvienības pārvaldes budžeta? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tautastērpi tiek iepirkti vienā uzņēmumā? Vai varbūt tiek rīkots 
konkurss? Kā šis process notiek? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Šajā gadījumā ir prasības pēc etniskiem tautu tērpiem, tāpēc tie ir tik 
dārgi. Etnisko tautu tērpu izgatavotāju nav daudz. Ja tiks atbalstīti visi 
trīs projekti par tautastērpu iegādi, tad tiks veikts vienotais iepirkums. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Šīs summas ir tikai provizoriskas? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik komplektu ir plānots iegādāties Vērēmu pagasta amatiermākslas 
kolektīviem? 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Te nav plānots iegādāties pilnos komplektus, bet gan vīriešu vilnas 
bikses un linu bikses, kreklus, vestes, kā arī sieviešu kreklus, 
apakšbrunčus, vestes un galvas lakatus. Viss ir pa desmit. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Gatavojot šādus jautājumus, lūgums iesniegt informāciju sagrupētu pa 
pozīcijām, ar nosauktām summām katrai pozīcijai. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Pielikumā šī informācija ir pieejama. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Vērēmu 
pagasta amatiermākslas kolektīviem" ietvaros". 

 
16.§ 

Par Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu 
Ziņo Valentīna Puste: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 13.jūnija 

iesniegumu, lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par 
Dricānu apvienības pārvaldes atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu 
izmantošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik liela ir summa? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

34 386 euro un 63 centi ar PVN. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik kvadrātmetru liela būs kopējā apbūvētā teritorija? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

(sniedz detalizētu atbildi) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai stāvlaukumam blakus nevarētu uzlikt soliņus? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Gar bruģētajiem celiņiem soli ir. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai tos nevajadzētu uzlabot? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Nākošgad Vides fonda projekta ietvaros to var pamēģināt izdarīt. 
Aktuāls jautājums ir arī par to, ka stāvlaukuma zeme nepieder 
pašvaldībai. Šis jautājums būs jārisina. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ar esošo īpašnieku pārrunas tika veiktas? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Šis jautājums nav manā kompetencē. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Pieņemt lēmumu "Par Dricānu apvienības pārvaldes 
atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu". 

 
17.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Lendžu pagasta 
amatiermākslas kolekīviem" ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 13.jūnija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas 
tērpi Lendžu pagasta amatiermākslas kolektīviem" ietvaros. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Lendžu 
pagasta amatiermākslas kolektīviem" ietvaros". 

 
18.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Nautrēnu pagasta 
amatiermākslas kolektīviem" ietvaros 

Ziņo Daila Ekimāne: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 13.jūnija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas 
tērpi Nautrēnu pagasta amatiermākslas kolektīviem" ietvaros 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Lēmuma projektā summa ir 744 euro. 

Izsaka viedokli Daila 
Ekimāne: 

Lēmuma projektā ir ieviesusies kļūda, kas tiks labota. Summa ir 523 
euro. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu projekta "Tautas tērpi Nautrēnu 
pagasta amatiermākslas kolektīviem" ietvaros". 
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19.§ 
Informatīvais ziņojums par pirmsprojekta izstrādes posmu dalībai Taisnīgas 
pārkārtošanas fonda atbalsta programmā 6.1.1.3. Atbalsts uzņēmējdarbībai 

nepieciešamās publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu 
ekonomiku 

Izskatīts:  
Informatīvais ziņojums par pirmsprojekta izstrādes posmu dalībai Taisnīgas 

pārkārtošanas fonda atbalsta programmā 6.1.1.3. Atbalsts uzņēmējdarbībai nepieciešamās 
publiskās infrastruktūras attīstībai, veicinot pāreju uz klimatneitrālu ekonomiku. 

 

 
 

Sēde slēgta plkst. 10:35 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                                Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
 
Protokoliste:          Natālija Zvīdriņa 

 


